
ПРОТОКОЛ №5

Засідання конкурсної комісії з проведення конкурсу на зайняття вакантних 

посад керівників підприємств, установ та закладів, що належать до 

комунальної власності Софіївської селищної ради

від 08 жовтня 2021 року 

помазок о 10.00 годині

Всього членів конкурсної комісії :9 

Голова комісії: М асько Антон Олегович

ПРИСУТНІ:

Члени комісії :

М оренко Ганна Григорівна-сєкретар комісії 

Заскока Олег Леонідович,

Ісаєва Галина Григорівна,

А кастьолова Лілія 1 Іетрівна,

Попришко М икола Іванович,

ВІДСУТНІ : М азенко Валентина Анатоліївна 

Качан Ірина М иколаївна,

Бондаренко Андрій М иколайович 

ЗАПРОШЕНІ: Лебедь Валерій Федорович

П оря д о к д єн н и й:

1. Розгляд документів кандидаті на зайняття вакантної посади директора КГ

«Софіївське».

2. Проведення співбесіди із кандидатами на посаду директора КГ

«Софіївське»

3. ГІро результати співбесіди з кандидатами на посаду директора КГ

«Софіївське» та визначення переможця конкурсу.

І. СЛУХАЛИ:

Масько А.О., ознайомив членів комісії з Розпорядженням селищного 

голови № 120-од від 30.08.2021р. «Про оголошення конкурсу на заміщення 

вакантної посади директора КГІ «Софіївське».

Оголошення щодо проведення конкурсу на заміщення вакантної посади 

директора КГІ «Софіївське» було розміщене на сайті Софіївської селищної 

ради та сторінці Фейсбук. Прийом документів три вав* з 01.09.2021 по 01.10.2021 

включно.

М асько А.О. запропонував розглянути документи кандидатів на 

відповідність кваліфікаційним вимогам та вирішити питання щодо допущ ення 

кандидатів до співбесіди та публічної презентації програми розвитку закладу.

М асько А.О. повідомила, що до участі в конкурсі документи подав:

-Лебедь Валерій Федорович.



Інш их претендентів на участь в конкурсі не було, заяв та скарг \  

надходило.

М асько А.О. ознайомив присутніх з наданими документами, довів до 

відома трудовий досвід Лебедя В.Ф.

А кцентувала увагу членів комісії на те, що на даний момент Лебедь В.Ф. 

працює директором КЗ «Софіївське».

ВИРІШИЛИ: Допустити Лебедя В.Ф. до співбесіди та публічної презентації 

програм розвитку закладу.

ГОЛОСУВАЛИ:

«За» - 6 

«Проти» - 0 

«У тримались» -

II. ВИСТУПИЛИ:

Лебедь В.Ф., презентував свою програму розвитку КІІ «Софіївське», 

виклав своє бачення та думки щодо розвитку закладу.

Виступили:

А кастолова Л.ГІ. поцікавилася станом заключения договорів з населенням 

на вивіз твердих побутових відходів. Лебедь В.Ф. зауважив про наявність 

проблеми по заклю чению  договорів з меш канцями баготоповерхівок, які тверді 

побутові відходи виносять до контейнерів загального користування.

А кастьолова Л.П. запропонувала запроваджувати практику зверенення до 

суду щодо примусового заклю ченнЯ 'Д оговорів  на вивіз п о б у то ви х  відходів.

Членами комісії були задані питання кандидату на посаду, а саме:

М асько А.О. поцікавився питанням здійснення аналізу питної води.

Лебедь В.Ф. проінформував, що аналіз питної води систематично 

здійснюється Відокремленим структурним підрозділом «А пастолівський відділ 

Державна установа "Дніпропетровський обласний центр контролю та 

профілактики хвороб М іністерства охорони здоров 'я  України». Крім того, у 

зв’язку з скаргами меш канців щодо якості води, проби на якість питної води 

здійнювались і на відділених точках водогонів.

М асько А.О. поцікавився станом заборгованості меш канців за питну воду?

Лебедь В.Ф. зауважим, що заборгованість за воду по 20 абонентам 

відш кодовуються в судовому порядку. П остійно ведеться робота по 

спогаш енню заборгованості.

Поприш ко М.І. поцікавився: на яких вулицях плануються ремонтні роботи 

по заміні водогонів?

На запитання Лебедь В.Ф. повідомив, що перш очерговій заміні 

підлягатимуть водогони на «центральних» вулицях селища, які прокладені 

давно і знаходяться в аварійному стані. *

III. СЛУХАЛИ: М оренко Г.Г., яка запропонувала членам комісії перей

до третього питання порядку денного, а саме обговорити результати співбесіди з 

кандидатом на посаду директора КІ І «Софіївське».

ВИСТУПИЛИ:



М асько А.О. наголоси, що Лебедь В.Ф. є єдиним кандидатом на заміщення 

вакантної посади директора комунального підприємства «Софіївське». Лебедь 

В.Ф. володіє всією інформацією щодо діяльності підприємства.

М асько А.О. зауважив, що комунальне підприємство «Софіївське» є 

єдиним підприємством на території селища Софіївка, сіл Запорізького, 

М иколаївського та Новоюлівського старостинського округів, яке забезпечує 

населення та інші організації питною водою. Д іяльність даного підприємства є 

стратегічним для громади. І за період очолюваний Лебедем В.Ф. підприємство 

значно розш ирило види та «зони», своєї діяльності. Побажав Лебедю В.Ф. 

втілити всі заходи щодо розвитку підприємства, висвітлені в перспективному 

плані, а особливо привести у відповідність якість води.

М асько А.О. запропонував визнати Лебедя В.Ф. переможцем конкурсу і 

рекомендувати призначити на посаду директора комунального підприємства 

«Софіївське» з укладенням контракту терміном на 5 років.

ГОЛОСУВАЛИ: «Рекомендувати для призначення директором 

комунального підприємства «Софіївське» з укладенням контракту 

терміном на 5 років Лебедя Валерія Федоровича

«За» - 6

«Проти» - 0

«Утримались» -0

«Не брали участь в голосувані-0

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати для призначення директором

комунального підприємства «Софіївське» з укладенням контракту 

терміном на 5 років Лебедя Валерія Федоровича.

Голова комісії 

Секретар конкурсної

Члени конкурсної

Масько А.О. 

Моренко Г.Г.

Попришко М.1. 

Акастьолова .1.1 і. 

Ісаєва Г.Г. 

Заскока О.Л.


